
RADA GMINY GASZOWICE
44-29lGaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr BR - 0052/XL VIIIO

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 27 stycznia 2010 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) -14 radnych.
Nieobecny: radny Damian Krauze
Lista obecności - zal. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad.1
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCI, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr XLVI (46), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwile uczestniczy 13 radnych podkreślił tym samym, że obrady są prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.
Porządek obrad przedstawia się następująco:
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 14 stycznia 2010 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za rok 2009 i kierunki działań na rok 20 10.

9. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy Gminy

Gaszowice z Miastem Bruntal (Republika Czeska),

b) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu ograniczenia niskiej

emisji na terenie Gminy Gaszowice",

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu budowy

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

d) podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku pożyczki

długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację "Programu

ograniczenia niskiej emisji na terenie Gminy Gaszowice" oraz "Programu



budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy

Gaszowice",

e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XLV/216110 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu

gminy na rok 2010,

t) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/211 /09 Rady

Gminy Gaszowice z dnia ] O grudnia 2009 r. w sprawie wymagań, jakie

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na

prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od

właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i

transportu nieczystości ciekłych.

10. Bieżące sprawy.

11. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

12. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Następnie poinformował, że na obrady dotarł radny Janusz Milion i na ogólną liczbę 15
radnych w Sesji na obecną chwilę uczestniczy 14 radnych.

Wójt Gminy wniósł, aby w porządku obrad wprowadzić zmiany w punkcie 9. "Podjęcie
uchwał" dotyczące zamiany podpunktów d) i e) i w związku z tym:

podpunkt d) otrzymuje brzmienie:
"d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XL V/216/1 O z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu

gminy na rok 2010,"

natomiast podpunkt e):

"e) podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku pożyczki

długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację "Programu

ograniczenia niskiej emisji na terenie Gminy Gaszowice" oraz "Programu

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy

Gaszowice"

Ponadto wniósł by dodać podpunkty g) i h) dotyczące:
g) podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu w
roku 20lU

h) podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice nr XLV/217/10 z
dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Rybnic~1emu.
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Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek Wójta Gminy pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Następnie poinformował, że w związku z powyższym porządek obrad przedstawia SIę
następująco:
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 14 stycznia 2010 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za rok 2009 i kierunki działań na rok 20 10.

9. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy Gminy

Gaszowice z Miastem Bruntal (Republika Czeska),

b) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu ograniczenia niskiej

emisji na terenie Gminy Gaszowice",

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu budowy

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XLV/216/10 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie

uchwalenia budżetu gminy na rok 2010,

e) podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku pożyczki

długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację

"Programu ograniczenia niskiej emisji na terenie Gminy Gaszowice"

oraz "Programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na

terenie Gminy Gaszowice",

f) podjęcie uchwały w sprawie zrmany uchwały Nr XLTTI/211/09 Rady

Gminy Gaszowice z dnia 10 grudnia 2009 r. w sprawie wymagań, jakie

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na
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prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od

właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych

i transportu nieczystości ciekłych.

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej

Powiatowi Rybnickiemu w roku 2010

h) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XLV/217/l0 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu.

10. Bieżące sprawy.

11. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

12. Zamknięcie obrad sesji.

Nie wniesiono więcej uwag do porządku obrad.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 14 stycznia 2010 roku.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
.Jnterpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z protokołu Nr BR - 0052/XL V/1O
z dnia 14 stycznia 20] Oroku.
Wiceprzewodniczący Rady - p. Ewa Biernacka odczytała punkt "Interpelacje, wnioski,
zapytania i odpowiedzi" z protokołu, o którym mowa powyżej.

Protokół czytali: Marek Masarczyk, Piotr Górecki, Halina Rybarz-Adamik, Henryk Fabisz,
Renata Bienek, Adam Grzelec, Ryszard Jacek, Mieczysław Szymik, Ewa Biernacka, Janusz
Milion.

Przewodniczy Rady zwrócił się z zapytaniem czy któryś z radnych chce wnieść jakieś uwagi
do w/w protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł żadnych uwag.

Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:

Głosowanie:
14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Ad.4
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy przedstawił informację o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym tj. od dnia
15 stycznia 20 lOr. do dnia 27 stycznia 2010 r.:

1. 16 stycznia uczestniczył w Powiatowym Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich
w Rybniku. Naszą gminę reprezentowało koło z Łukowa ŚI. i zdobyło IV miejsce/VIi.

2. 17 stycznia w kościele w Gaszowicach odbył się koncert kolęd wykonaniu chórów z
GaSZ~OWiC;Niedobczyc, Krzyżkowic i zespołu Singers. 4
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3. 19 stycznia odbyło się walne zebranie sprawozdawczo-wyborcze Chóru BEL CANTO.
4. 20 stycznia uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP w sprawie środków

unijnych.
5. 21 stycznia odbyła się narada z dyrektorami szkół i przedszkoli.
6. 21 stycznia uczestniczył na zaproszenie przedszkolaków w przedstawieniu

z okazji Dnia Babci i Dziadka.
7. 21 stycznia odbyło się posiedzenie wyjazdowe komisji rozwoju w remizie OSP w

Szczerbi cach.
8. 22 stycznia odbyło się spotkanie seniorów sołectwa Szczerbice zorganizowane przez

radnych i radę sołecką.
9. 22 stycznia zostało wystawione w OKiS Gaszowice przedstawienie pt. "Opowieść

wigilijna" w reżyserii P. Wojaczka nauczyciela jęz. polskiego.
W aktorów wcieliła się młodzież z SP Gaszowice i Gimnazjum w Piecach.

10. 24 stycznia odbyło się spotkanie seniorów sołectwa Luków ŚJ. zorganizowane przez
sołtysa i radę sołecką.

11. 26 stycznia odbyło się spotkanie seniorów sołectwa Czernica zorganizowane przez
Ośrodek Kultury Zameczek.

Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie odbyły się żadne przetargi.

Następnie Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia
15 stycznia 2010 r. do dnia 27 stycznia 20 lOr. podpisał następujące zarządzenia:

1. zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny wniosków na
wykonywanie zadań z zakresu rozwoju sportu kwalifikowanego.

2. zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny ofert w otwartym
konkursie na realizację zadań publicznych w dziedzinie upowszechniania kultury,
krajoznawstwa, wypoczynku dzieci i młodzieży oraz upowszechniania kultury
fizycznej i sportu.

3. zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla organizacji pozarządowych.

Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag.

Ad.5
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 22.01.2010 r.
o godz. 1415 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła Gabriela Oślizło -
Przewodniczący Komisji.

Tematyką posiedzenia było:
1. Ocena i informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

za rok 2009.
J Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące

Przewodniczący Komisji - p. Gabriela Oślizło w imieniu członków Komisji Rewizyjnej
podziękowała Przewodniczącemu Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - p.
Adamowi Wawocznemu za całokształt jego działalności.
Następnie poinformowała, że w dniu 25.01.2010 r. odbyło się szkolenie na temat
funkcjonowania Komisji Rewizyjnych Rady Gminy i Powiatu, w którym udział wzięli
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Gabriela Oślizło, Radny Piotr Górecki i Radny Janusz
Milion.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego protokołu.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.
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Ad.6
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
i Finansów, które odbyło się w dniu 26.01.2010 r. o godz. 1400 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawił p. Adam Grzelec - Przewodniczący Komisji.

Tematyką posiedzenia było:
1. Sprawozdanie z działalności GKRPA za rok 2009.

2. Materiały na sesję, sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji - p. Adam Grzelec złożył na ręce Przewodniczącego Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych p. Adama Wawocznego gratulacje
i podziękowania zajego starania i pracę na rzecz osób uzależnionych na terenie gminy.
Ponadto nadmienił, iż Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju ... , które odbyło się w dniu
19.01.2010 r. o godz. 1430 zreferuje w ramach punktu 10 - Bieżące sprawy.

Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag.
Protokoł z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad.7
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,
Zdrowia i Młodzieży, które odbyło się w dniu 26.01.2010r. o godz. 800 w sali Nr 21 Urzędu
Gminy Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodniczący Komisji.

Tematyką posiedzenia było:
1. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za rok 2009.
2. Materiały na sesję i sprawy bieżące

Przewodniczący Komisji - p. Halina Rybarz - Adamik podziękowała Przewodniczącemu
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - p. Adamowi Wawocznemu
szczególnie za działalność świetlic dla dzieci.
Do protokołu uwag nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Wójt Gminy przyłączył się do gratulacji i podziękowali dla p. Adama Wawocznego za
efektywne funkcjonowanie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
terenie naszej gminy.
Następnie odniósł się do tematu poruszanego na sesji w dniu 14 stycznia 2010 r. dotyczącego
podjęcia stanowiska w sprawie odstąpienia od realizacji zadania pn. "Ograniczenie niskiej
emisji w budynkach użyteczności publicznej w Powiecie Rybnickim", które w naszej gminie
związane jest z przeprowadzeniem termomodernizacji w trzech placówkach oświatowych: w
budynku Szkoły Podstawowej w Gaszowicach, Szkoły Podstawowej w Szczerbieach oraz
Przedszkola w Czernicy. Poinformował, ze naszym pełnomocnikiem jest Kierownik Referatu
Ochrony Środowiska i Rozwoju Gminy - p. Karina Stępień. Dodał, że sprawa ta dynamicznie
się rozwija i na dzień dzisiejszy są dwie możliwości działania: zmniejszenie zakresu zadania o
30 % przez wszystkie gminy, co skutkuje zwiększeniem się kwoty dofinansowania, możliwe
jest także wydłużenie funkcjonowania programu do roku 2012. Przypomniał, że wkład własny
Gminy w realizacje w/w programu miał wynieść ok. 150.000,00 zł, a koszt wdrożenia całego
Programu mieściłby się w kwocie ok. 1.000.000,00 zł . Jednak jak wyjaśniał koszt realizacji
Programu na terenie naszej gminy wzrósł o ponad 100%, a kwota dofinansowania spadła z
85% do 54 %. Podsumowując zapowiedział, że prawdopodobnie stanowisko Rady Gminy w tej
kwestii zostanie podjęte uchwałą na lutowej sesji, po uzyskaniu przez Starostwo Powiatowe w
Rybniku informacji z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego o możliwości
pomniejszenia całości zadania o 30%.
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Ad. H
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za
rok 2009 i kierunki działań na rok 2010.

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie radni otrzymali wraz
z materiałami na sesję, z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji oraz przedstawił plan
finansowo-rzeczowy do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki j Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gaszowice w Roku 2010
zamykający się kwotą równą 110.000,00 zł, którą stanowią wpływy z opłat za zezwolenia na
sprzedaż alkoholu.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Następnie oddał głos Przewodniczącemu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych - p. Adamowi Wawocznemu i poprosił o podsumowanie Sprawozdania
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2009.

Przewodniczący Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - p. Adam
Wawoczny podziękował za pozytywne przyjęcie sprawozdania dotyczącego działalności
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gaszowicach za rok 2009.
Wyraził nadzieję, że przeprowadzane od zeszłego roku statystyki porównujące dwa kolejne lata
ze sobą są bardziej przejrzyste niż pisemne sprawozdania z lat ubiegłych. Następnie omówił
zadania wykonane w ramach zajęć prowadzonych w Świetlicy Profilaktyczno - Integracyjnej w
Gaszowicach wraz z filiami (załącznik Nr 3 do Sprawozdania). Jak wyjaśniał spadła liczba
osób, które uczęszczają do Świetlic o prawie 1000 osób przy zwiększonej ilości godzin dla
nich przeznaczonych, co wiąże się w dużej mierze z wysoką frekwencją uczestników zajęć
prowadzonych w Centrum Internetowym w Szczerbicach. Dodał ponadto, że z analizy
przeprowadzonych postępowań wobec osób zgłoszonych jako nadużywające alkoholu wynika,
że największa ich ilość występowała w Sołectwie Szczerbice. Jeżeli chodzi o ilość punktów
sprzedających alkohol mających zezwolenie - ich liczba nie zmalała ani nie wzrosła, występuje
jednak ich ciągła rotacja. (załącznik Nr J do Sprawozdania).Nawiązując do "Kierunków
działań GKRP A w Gaszowicach na 2010 rok" nadmienił, iż budżet został wykonany ostrożnie
na kwotę 110.000,00 zł ze świadomością, że wpłynęło do niego ponad 120.000,00 zł z koncesji
na sprzedaż alkoholu w roku 2009. Dodał, że głównym zadaniem Komisji będzie organizacja i
I prowadzenie zajęć w ramach Świetlicy Profilaktyczno-Integracyjnej w Gaszowicach wraz z

I
filiami w Czernicy, Piecach i Szczerbicach, a także przeznaczenie środków na zajęcia
profilaktyczne w szkołach. Dodał, że wystosowano pisma do dyrektorów szkół z informacją, że
do miesiąca czerwca br. kwoty na planowane zajęcia są zabezpieczone. Ponadto poinformował,
że zmniejszyła się kwota przeznaczona na szkolenia członków Komisji i osób z nią
współpracujących w związku z zawarciem porozumienia z Gmina Lyski. Szkolenia te
organizowane na miejscu są bezpłatne lub przeprowadzane za niewielką opłatą. Natomiast
wzrosła kwota zaplanowana na wynagrodzenia za opinie i badania lekarskie oraz
psychologiczne osób uzależnionych od alkoholu - koszt jednej opinii dotyczącej jednej osoby
I to kwota łączna równa 300,00 zł. Poinformował ponadto, że planuje się w najbliższych dniach

złożyć wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o wzmocnienie działań wiejskich, o pomoc
finansową w realizacji Programu. Na zakończenie złożył podziękowania wszystkim zebranym
za całoroczną pomoc, zarówno fizyczną jak i materialną w prowadzeniu profilaktyki, której
efekty są widoczne w wynikach i wyraził przekonanie, że każdy wysiłek włożony w tego typu
działania nie jest zmarnowany.
Przewodniczący Rady wyraził swoje zdanie, że "Internetowe Centrum Edukacyj no-
Oświatowego Na Wsi", które znajduje się w jednostce OSP w sołectwie Szczerbice jest zdrową
konkurencją dla Świetlic profilaktyczno - integracyjnych.
Radna Renata Bienek zauważyła, że wskazane byłoby podjęcie działań skutkujących
zaangażowaniem się młodzieży gimnazjalnej w działalność GKRPA. Radna Gabriela Oślizło
dodała, że młodzież w tym wiekujest bardzo pomocna i chętna do pracy.
Przewodni~zący Rady złożył gratulacje ipodziękowanie za cały rok efektywnej działalności
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Przewodniczącemu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych- p. Adamowi
Wawocznemu.

Ad.9
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy Gminy Gaszowicc z Miastem
Bruntal (Republika Czeska),

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. Rada nie wniosła uwag do przedstawionego
projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVI /218/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 stycznia 2010 r.
- stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu ogramczema niskiej emISJI na
terenie Gminy Gaszowice",

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. Rada nie wniosła uwag do przedstawionego
projektu uchwały

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVI /219/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 stycznia 2010 r.
- stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu budowy przydomowych
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. Rada nie wniosła uwag do przedstawionego
projektu uchwały
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
(\
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UCHW AłJA NR XLVI / 220 /10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 stycznia 2010 r.
- stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr
XLVI/216/10 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na
rok 2010,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. Rada nie wniosła uwag do przedstawionego
projektu uchwały
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XLVII 221 110 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 stycznia 2010 r.
- stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku pożyczki długoterminowej
ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej w Katowicach na realizację "Programu ograniczenia niskiej emisji na
terenie Gminy Gaszowice" oraz "Programu budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy poinformowała, że stanowisko Rady Gminy o wyrażeniu zgody na
zaciągnięcie pożyczki zostało podjęte w trakcie uchwalania budżetu w dniu 14 stycznia br., po
czym odczytała projekt uchwały. Rada nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHW ALA NR XLVI /222 110 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 stycznia 2010 r.
- stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI1I/211/09 Rady Gminy
Gaszowice z dnia 10 grudnia 2009 1'. W sprawie wymagań, jakie powinien spełniać
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji w dniu 14.01.2010 1'. odczytał
Zawiadomienie o Wszczęciu Postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały
Nr XLI1I/2 j 1/09 Rady Gminy Gaszowice z dnia 10 grudnia 20091'. w sprawie wymagań, jakie
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegajacy się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie
działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właściciel i nieruchomości oraz
opróżniania Zh'ikÓW bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 9



Nadmienił, iż w dniu 21.01.2010 r. wpłynęło kolejne pismo - Rozstrzygnięcie Nadzorcze o
stwierdzeniu nieważności w § 5 w/w uchwały i odczytał jego treść. Następnie zwrócił się z
prośbą o wyjaśnienie w tej kwestii do Aplikanta Radcowskiego - p. Pawła Piotrowicza
(zastępującego na sesji Radcę Prawnego). Aplikant Radcowski wyjaśnił, że Rozstrzygnięciem
Nadzorczym został unieważniony § 5, na skutek czego dostosowano się do wskazań organu
nadzoru - zmieniono § 5 i wprowadzono go do uchwały w innym brzmieniu.
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. Rada nic wniosła uwag do przedstawionego
projektu uchwały
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVI /223/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 stycznia 2010 r.
- stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Rybnickiemu w roku 2010,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Inwestycje, które planuje się przeprowadzić przy drogach powiatowych w 201 O roku:
Zadanie ID' 1
Budowa chodnika wraz z kanalizacją deszczową w ciągu drogi powiatowej nr 5608 S ulica
Rybnicka w Gaszowicach na odcinku od "Unimarketu" do skrzyżowania z ulicą Podleśną.
Zadanie ID' 2
Remont chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 5025 S ulica Wolności w Łukewie ŚI. w rejonie
skrzyżowania z ulicą Lipową (zakres zgodny z dokumentacją projektową opracowaną w
2009r.).
Zadanie nr 3
Remont chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 5608 S ulica Wiejska w Gaszowicach na
odcinku od cmentarza do skrzyżowania z ulicą Kolejową.
Zadanie ID' 4
Opracowanie dokumentacji projektowe na przebudowę chodnika w ciągu drogi powiatowej nr
5617 S ul. Kolejowa w Gaszowicach na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową nr 5608
S ulica Wiejska do skrzyżowania z ulicą Stawową (strona lewa).
Zadanie 111' 5
Budowa chodnika wraz z kanalizacją deszczową w ciągu drogi powiatowej nr 5025 S ulica
Wolności w Czernicy na odcinku od skrzyżowania z ulicą Podleśną do skrzyżowania z ulicą
Buczyna.

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. Rada nie wniosła uwag do przedstawionego
projektu uchwały

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

lich wala zos lala PO(~\jednogłośni e
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UCHWAŁA NR XLVII 224/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 stycznia 2010 r.
- stanowi zalqcznik do niniejszego protokołu.

h) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice
Nr XLV/217/10 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Rybnickiemu.

Skarbnik Gminy poinformowała, że w wyniku zmiany kosztów budowy Pomnika Jana Pawła
II w gminie Cacica dostosowano wielkość środków do kwoty kosztów jego budowy. Następnie
odczytała projekt uchwały. Rada nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVI /225/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 stycznia 2010 r.
- stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad. 10
Bieżące sprawy.

I Przewodniczący Rady
- poinformował, że kolejną sesję planuje się na dzień:

25 luty 2010 r. - Świetlica w sołectwie Piece, godz. 16.00.

- poinformował, że w dniu 21.01.20 lOr. wpłynęło pismo Dyrektora Delegatury Krajowego
Biura Wyborczego w Katowicach który przekazał Radzie Gminy odpis pisma Państwowej
Komisji Wyborczej z dnia 15 stycznia bieżącego roku w sprawie konieczności dokonania
ustawowych czynności w związku z przypadającymi w bieżącym roku terminami wyborów na
urząd Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyborów organów i jednostek samorządu
terytorialnego. Następnie odczytał w/w pismo i poinformował, że jest ono do wglądu w biurze
Rady Gminy.
Sekretarz Gminy odnosząc się do w/w informacji poinformowała, że rozważa się możliwość
zmiany dotychczasowej siedziby Komisji Wyborczej w sołectwie Czernica z sali znajdującej
się w budynku szkoły podstawowej na pomieszczenie Ośrodka Kultury "Zameczek", ze
względu na istniejące utrudnienia w dostępie do lokalu osobom niepełnosprawnym.
- poinformował, że w dniu 20.01.2010 r. wpłynęło pismo z Urzędu Gminy Lyski, w którego
treści zawarta jest informacja o przejęciu organizacji spotkań Komisji Monitorującej przez
Urząd Gminy Lyski i o terminach tych spotkań, które odbędą się w dniach:

• 18 luty 2010 r. o godz.9:00 w biurze Rady Gminy Lyski,
• 15 kwiecień żul Or. o godz. 9:00 w biurze Rady Gminy Lyski,
• 18 czerwiec 2010 r. o godz. 9:00 w biurze Rady Gminy Lyski.

poinformował, że wpłynęło zaproszenie z gminy Czerwionka - Leszczyny na wręczenie
nagród "Leszczyna 2009" kierowane do Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego,
Ochrony Środowiska i Finansów i Przewodniczącego Rady.

II I~!V\ 11



11 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów
przedstawił Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i
Finansów, które odbyło się w dniu 19.01.2010 r. o godz. 1430.
Tematyką posiedzenia było podjęcie tematu dotyczącego rozliczenia odszkodowania z tytułu
ubezpieczenia budynku OSP w Szczerbicach.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji Rozwoju nadmienił, iż Gmina odpowiedzialna jest za majątek
gminny, który wpisany jest do księgi inwentaryzacyjnej. Natomiast każdy inny sprzęt, który
nie figuruje w tej księdze nie jest ubezpieczony i nie przysługuje za niego odszkodowanie.
Dodał ponadto, że na szkoleniach dla sołtysów, w których brał udział jako sołtys sołectwa
Łuków Śl. zwracano uwagę na fakt, że samo ubezpieczenie budynku nie jest jednoznaczne z
ubezpieczeniem sprzętu, który się w nim znajduje. Komisja przyjęła stanowisko, przychylając
się do opinii Wójta, który jest odpowiedzialny za podział środków gminnych.

II Wójt Gminy
- poinformował, że w dniu 02.02.2010r. odbędzie się spotkanie sołtysów, na którym zostaną
ustalone terminy zebrań wiejskich z mieszkańcami, które zamierza się zorganizować w dniach
od 1 do 5 marca. Ponadto na w/w spotkaniu zostanie przekazany sołtysom program "Turnieju
sołectw" o tytuł najlepszego sołectwa planowany na dzień 14.06 br. w Łukowie ŚI. Jak mówił
przewiduje się nagrody indywidualne dla wszystkich uczestników biorących udział w turnieju,
a główną nagrodą będzie prawdopodobnie wyjazd na jednodniową wycieczkę dla reprezentacji
zwycięskiego sołectwa. Z początkiem miesiąca lutego rozpoczynają się także zebrania w
jednostkach Ochotniczych Straży Pożarnych. Terminarz zebrań OSP dostępny jest
u Pani Elżbiety Kasperzec. Namawiał, aby radni brali czynny udział w zebraniach strażackich.

Ad.l1
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

t. Radna Halina Rybarz - Adamik zgłosiła, że na skrzyżowaniu ul. Wiejskiej
z ul. Kolejową w Gaszowicach nie świecą lampy uliczne. Sekretarz Gminy
odpowiedziała, że informacja ta została już zgłoszona.

2. Radna Maria Knapik zwróciła się z pytaniem do Wójta Gminy, jakie prace planuje się
wykonać w okresie ferii zimowych w budynkach szkolnych z terenu naszej gminy.
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformował, że na spotkaniu z dyrektorami szkół w dniu
21.01 br. ustalono, że odbędzie się objazd placówek oświatowych z pracownikami
Referatu Inwestycji. Jak mówił zebrano już informacje dotyczące potrzeb
inwestycyjnych, obecnie planuje się podjąć decyzję, w jakiej kolejności i
w jakim zakresie zostaną przeprowadzone remonty.

3. Radna Maria Knapik zasygnalizowała konieczność zlikwidowania nieestetycznego
wyglądu lamperii powstałego w wyniku wymiany poręczy przy wejściu do szkoły
podstawowej w Gaszowicach. Wójt Gminy poinformował, że prace w tym miejscu
miały zostać wykonane.

Ad. 12

Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy Gaszowice.

Protokołowała:
/ - / Marta Kober CY RADY
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